



Dokumenttyp: Styrelsemöte

Informationsnivå:

Styrelse, Sektionsansvariga, projektgrupp

Datum: 2024-01-24

Tid: 18:00-20:00

Plats: Klubbstugan och via länk

Styrelsemöte

Närvarande i klubbstugan: Johan Schwab, Evert Carlsson, Sonny Larsson, Mats Svensson, Karolin Emanuelsson, Mats Calmernäs Hedin, Fredrik Jansson, Sara Täck, Jerry Skoglund, Mats Klaéson och Fredric Skarenberg.

Via länk: Andreas Broström

1. Mötets öppnande

Ordförande Johan Schwab hälsade alla välkomna

2. Val av sekreterare och justerare

Sekreterare Karolin Emanuelsson och justerare Fredric Skarenberg och Jerry Skoglund

3. Godkännande av agendan

Godkändes

4. Föregående mötesprotokoll (godkännande)

Godkändes

5. Styrelse

I. Projekt mountainbike

- Vi har fått 20 000 sek från Sparbanken Eken som stöd till projektet
- Projektet är igång igen efter det tuffa vädret som varit.
- Läktarramp är byggd
- Vi har fått ett kostnadsförslag som vi godkännt på 25 000 sek för blästring och målning av läktaren.
- Sonny har kontaktat OMS på kommunen för att marknadsföra anläggningen som anpassad även för personer med funktionsvariationer.

II. Säker förening

- Mats S, Johan L och Fredric S har varit på ett informationsmöte där det gicks igenom vad man kunde förväntas av och vad som förväntades av oss som förening på dessa träffar. Träffarna kommer att ske 4 ggr/år. 2 stycken på våren och 2 stycken på hösten.

III. Årsmöte

- Vi beslutade att årsmötet ska hållas den 6 mars klockan 18:00. Styrelsen ser till att kallelse kommer ut.



BRAÅS GOLF

IV. Kläder till försäljning

- Vi har köpt in kläder som ska säljas. Sektionsansvariga ansvarar för att komma överens om ett datum där försäljning utanför Ica kommer ske

V. Sommarjobbare

- Vi vill planera att ha 2 st något äldre ungdomar som jobbar hos oss under sommaren och låta kommunen fylla upp övriga platser. Johan S kontaktar kommunen.

VI. Tätare möten ang parken/mountainbiken

- Vi börjar med möten varannan vecka mellan sektionerna. Detta kan ökas upp om vi märker att det är för sällan.

VII. Kundkännedomsuppgifter på Laget.se

- Johan S uppdaterar dessa uppgifter

VIII. Gräsrotspengar och prenumeration på Bingolotter-drive på hemsida och Ica?

- Vi behöver få ut mer information om att man kan ansluta sig på Svenska spel och Bingolotto för att stötta Braås Golf som förening. Detta gör vi i samband med klädförsäljningen vid Ica.

IX. Säker och trygg förening (styrelsebeslut)

- Vi i styrelsen beslutade att Johan S, Fredric S, Mats S och Johan L företräder vår förening

6. Ekonomi

I. Ekonomisk redovisning

- Evert redovisade resultat och balansräkningen för föregående år.

II. Swedbank för acces till konton

- Johan S har nu acces till kontot

III. Övrigt

- Inget nytt att rapportera

7. Innebandysektionen

I. Sektionsinformation

- Barn födda 15/16 kommer starta upp ett mixlag. 2 ledare är klara och även föräldrar har visat intresse för att hjälpa till



8. Fotbollssektionen

I. Sektionsinformation

- 16/17-laget fortsätter att träna inomhus

II. A-laget

- Det kommer inte finnas något A-lag i år

III. Övriga lag

- Barn födda 16/17 har börjat med inomhusträning

9. Sponsring

- Vi behöver bilda en sponsorgrupp som hjälps åt att kontakta företag. Alla hjälps åt med att komma in med namn som kan tänkas vara intresserade. Sponsoruppdraget är inget som ska ligga på styrelsen.

10. Friidrottssektionen

I. Sektionsinformation

- Vi måste gå ut i skolorna för att se om det finns intresse och efter det ta ett beslut om vi kan fortsätta bedriva denna sektion.

II. Övrigt

- Inget nytt att rapportera

11. Cykelsektionen

I. Sektionsinformation

- Sektionsmöten hålls.

- Det planeras att hålla en Pumptrackskola vid påsk.

- Det kommer skickas ut lappar till skolor för att få mer personer intresserade av sporten.

- Nya ledare är på väg in

II. Övrigt

- Inget nytt att rapportera

12. Racketsektionen

I. Sektionsinformation

- Inget nytt att rapportera



13. Anläggning (ar)

I. Rapportering ifrån projektgrupp samt plankomité

- Vi har ansökt om bidrag för att köpa in en ny kritmaskin. Får vi det godkänt. köper vi in en i år.
- Jerry har frågat om vi kan få tillgång till fler soptunnor. Inväntar besked
- Vi behöver fler vattenutkast så man ex kan fylla på sina vattenflaskor utifrån, Jerry kollar om James kan hjälpa oss
- Önskvärt att ha rörelsedektorer för lamporna i omklädningsrummen. Vi pratar med elektrikern när han kommer för att göra andra uppdrag.

II. Övrigt

- Inget nytt att rapportera

14. Aktiviteter

I. Ledarutbildning

- Mats C visade ett utkast för utbildningen som introducerar ledare/föräldrar och ungdomar om vad man ska tänka på när man är ledare för barn. Detta utbildning ska vara obligatorisk.

II. Blodomloppet

- Inget nytt att rapportera

15. Övriga frågor

I. Born To Run/Aktivitetsdag

- Inget nytt att rapportera

II. Benify/Epassi

- Vi kan inte ansluta oss till detta då vi inte är ett företag

III. Skylt vid infarten

- Denna punkt flyttar vi över till Projektet

IV. Inreda klubbstugan

- Vi ska ta tag i detta till våren. Fredric S är intresserad av ta lite lead i detta.

V. Diskmaskin klubbstugan

- Jerry och Johan S ansvarar för att en diskmaskin installeras. Allt från inköp till installation

VI. Nya sargen

- Den nya sargen har ingen sponsorreklam på sig än. Mats S tar kontakt med Kultur och Fritid för att stämma av om det är ok att vi sätter dit reklam.



BRAÅS GOLF

Beslut:

- Årsmötet hålls den 6 mars klockan 18:00
- Johan S, Fredric S, Mats S och Johan L företräder vår förening i Säker och trygg förening

Mötets avslutande: Ordföranden Johan Schwab avslutade mötet och tackade för visat intresse

Sekreterare för mötet

.....
Karolin Emanuelsson

Justerare

.....
Fredric Skarenberg

Justerare

.....
Jerry Skoglund

Ordförande

.....
Johan Schwab